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Rapport från styrelsen  

Bästa grannar,  

Det råder ingen tvekan om att stamrenoveringen i vår förening dragit igång. Och inte bara 

dragit igång, utan ”rullar på”, såsom vår konsult/projektledare, Bo Liljestrand, beskrev det vid 

styrelsens senaste möte, 2016-09-06. 

Som var och en kan se är det ett jättejobb som genomförs, ibland jobbar mer än 20 personer 

samtidigt i huset, Götgatan 1. Styrelsen fick denna gång en detaljerad rapport av läget.  

P.g.a. att ritningar på husens ”innanmäte” inte helt stämmer med verkligheten uppstår en del 

merarbete. Styrelsen fattade beslutet att tidsplanen trots det bör följas, vilket kan komma att 

innebära att de extra wc (som vissa lägenheter har) inte kommer att vara klart monterade. Men 

då får vi flytta in i god tid före jul, enligt den ursprungliga tidsplanen. 

Inom den närmaste tiden kommer gården mellan husen att grävas upp för renovering av 

kulvert mellan husen. Sopkärlen flyttas då bort och ersätts på annan plats. 

Till slut en försiktig påminnelse; Det börjar bli hög tid för oss i 3-an att planera 

omflyttning/tömning av våra källarförråd – friska tag! 
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